

Exclusive Offers of Royal Hotels Mooncake

for Retired Civil Servants Branch - Hong Kong Senior Government Officers Association Members
香港高級公務員協會退休公務員分會會員尊享帝港月餅預訂優惠



Redemption Date 換領日期

Royal Plaza Hotel 帝京酒店
23.08.2021 – 21.09.2021

Royal Park Hotel 帝都酒店
Royal View Hotel 帝景酒店
ALVA HOTEL BY ROYAL 帝逸酒店
23.08.2021 – 17.09.2021

(DD/MM/YYYY)
(日/月/年)

ROYAL HOTELS MOONCAKE

Savour the ever-popular diversified mooncakes with new stylish packaging from Royal Hotels and celebrate with your loved ones in this Mid-Autumn Festival!

帝港月餅

中秋佳節，帝港酒店集團誠意獻上各式各樣精美月餅，換上創新時尚包裝，用料優質上乘，讓你與摯愛細嘗中秋味道，共慶團圓。

Free delivery (one address from selected locations) is offered for purchase of HK\$3,000 or above. For purchase below HK\$3,000, please contact or WhatsApp to Mr. Thomas Wong at 6117 7862 for details about the delivery service.
凡購物滿 HK\$3,000 或以上，即可享免費送貨服務（指定單一地址）。如購物金額於 HK\$3,000 以下，歡迎致電或 WhatsApp 至 6117 7862 黃先生查詢送貨服務詳情。

For placing enquiry or order, please scan below QR code or click on below link to download the order form, fill up and return to Mr. Thomas Wong at thomaswong@royalplaza.com.hk or WhatsApp to 6117 7862

若蒙惠顧，請掃描下方二維碼或點擊二維碼下之連結下載訂購表格，填妥後電郵至 thomaswong@royalplaza.com.hk 或 WhatsApp 至 6117 7862 與黃先生聯絡

Download Order Form 下載訂購表格



<https://www.royalplaza.com.hk/promotion/q/corp/promo.pdf>

Item 項目	Original Price (Per Box) 原價 (每盒) Sep 8 to Sep 17 9月8日至9月17日	Early Bird Discount (Per Box) 預早訂購優惠 (每盒) On or before Sep 7 9月7日或之前
Premium Mooncake Gift Box (1 box with 8 pcs) 1 pc of White Lotus Seed Paste Mooncake with Double Egg Yolks • 1 pc of Mini Vegan White Lotus Seed Paste Mooncake 2 pcs of Mini Lava Custard Mooncake • 2 pcs of Mini Matcha Tea Custard Mooncake • 2 pcs of Mini Red Bean Paste Mooncake with Aged Tangerine Peel 七星伴月禮盒 (八個裝) 雙黃白蓮蓉月餅一個 • 迷你純素白蓮蓉月餅一個 • 迷你流心奶黃月餅兩個 • 迷你日式抹茶奶黃月餅兩個 • 迷你陳皮豆沙月餅兩個	HK\$698	HK\$433
Mooncake Combo Set (1 box with 6 pcs) 3 pcs of Mini Peanut Butter & Raspberry Mooncake • 3 pcs of Mini Caramel Pecan Mooncake 雙色月餅禮盒 (六個裝，新口味) 迷你花生醬紅桑子月餅三個 • 迷你焦糖碧根果仁月餅三個	HK\$338	HK\$210
White Lotus Seed Paste Mooncake with Double Egg Yolks (1 box with 4 pcs) 雙黃白蓮蓉月餅 (四個裝)	HK\$408	HK\$253
Lotus Seed Paste Mooncake with Double Egg Yolks (1 box with 4 pcs) 雙黃蓮蓉月餅 (四個裝)	HK\$408	HK\$253
Mini Red Bean Paste Mooncake with Aged Tangerine Peel (1 box with 6 pcs) 迷你陳皮豆沙月餅 (六個裝)	HK\$368	HK\$228
Mini Vegan White Lotus Seed Paste Mooncake (1 box with 6 pcs) 迷你純素白蓮蓉月餅 (六個裝，新口味)	HK\$358	HK\$222
Mini Lava Egg Custard Mooncake (1 box with 6 pcs) 迷你流心奶黃月餅 (六個裝，新口味)	HK\$358	HK\$222
Mini Matcha Tea Custard Mooncake (1 box with 6 pcs) 迷你日式抹茶奶黃月餅 (六個裝，新口味)	HK\$358	HK\$222
Last Order Date 最後訂購日期：07.09.2021 (DD/MM/YYYY) (日/月/年)	Total Amount 總數	

We will contact you upon receipt of your order to confirm the details within ONE working day. Full payment will be debited to guest's credit card account upon confirmation of order. Cardholders must present the same credit card for verification when they collect the vouchers. No refund will be entertained if the mooncake vouchers / gift boxes are not collected by the date specified and subject to stock availability. Please refer to terms and conditions printed at the back of the voucher for mooncake redemption. Offers are only applicable to Mooncake items and cannot be used in conjunction with other offers and privileges. Photos are for reference only. Royal Hotels Hong Kong reserves the right of final decision in case of any disputes.

我們將於收到訂購表格後一個工作天內與閣下聯絡及核對資料。所有訂單經確認後，將會由客戶的信用卡戶口扣除全數金額。客戶須於領取禮券時出示同一信用卡以作確認。逾期之月餅禮券或月餅禮盒，將不獲退款，並視乎存貨而定，請參閱換領券上之條款及細則。月餅之優惠不能與其他優惠同時使用。圖片只供參考，如有任何爭議，帝港酒店集團保留最終之決定權。